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  Protokół nr LIX/2023 

przebiegu LIX sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 15 grudnia 2023 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni Radni Witold Opielewicz i Artur 

Bielawski. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Radca Prawny Dominik Czubanowski. 

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady LIX sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na 

lata 2024-2045. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, 

c) odczytanie opinii komisji stałych Rady, 

d) przedstawienie autopoprawek Zarządu do projektu budżetu, 

e) dyskusja nad projektem budżetu, 

f) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu, 

g) głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji, 

h) głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok. 



 2  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Samorządowi Województwa Wielkopolskiego 

prowadzenia zadania publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2024-2027 

dla powiatu śremskiego”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2024 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2024 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej 

oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2024 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji na 2024 rok. 

15. Interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z LVIII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół LVIII  sesji z dnia 

24.11.2023 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za).  

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 24.11.2023 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. 

    

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego 

na lata 2024-2045. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami,  

które stanowią załącznik nr 5 do protokołu. Następnie odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która wyraziła pozytywną opinię. Kopia opinii stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu (oryginał pisma w wydziale FN).   

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek do WPF. 

Rada Powiatu w Śremie przyjęła autopoprawki (15 głosów za). 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  LIX/398/2023  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na 

lata 2024-2045 została podjęta przez Radę Powiatu w Śremie (15 głosów za) i stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

  

Ad 6.   

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła prezentacje dotyczącą budżetu powiatu 

śremskiego na 2024 rok, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

Ad 6 a i b. 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały budżetowej oraz 

odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wyraziła pozytywną opinię o projekcie 

uchwały budżetowej. Kopia opinii stanowi załącznik nr 9 do protokołu (oryginał pisma w 

wydziale FN).   

 

Ad 6c. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu i poprosił o 

opinie komisji stałych Rady o projekcie uchwały. Opinie stanowią załącznik nr 10 do protokołu.   
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Ad 6d. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

przedstawienia autopoprawek Zarządu do projektu budżetu. Autopoprawki stanowią załącznik nr 

11 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki Zarządu do projektu 

budżetu. 

 

Ad 6e. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

dyskusji nad projektem budżetu.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że patrząc na budżet na 2024 rok, możemy 

optymistycznie patrzeć w przyszłość. Budżet skrojony bez deficytu, budżet bez zaciągania kredytu 

i obligacji. Budżet, który zapewnia środki bieżące łącznie z podwyżkami dla wszystkich 

pracowników starostwa i jednostek starostwa powiatowego i wreszcie budżet, który zapewnia 

wszelkie inwestycje niezbędne do rozwoju powiatu. 

W tym budżecie akurat tego nie widać, ale tu w tym momencie również wskażę, że będziemy 

modernizować szpitalny oddział ratunkowy ze środków z budżetu państwa. 

Będziemy budować pracownię endoskopową w szpitalu. Te dwie inwestycje na łączną kwotę 

15.000.000,00 zł. 

Oczywiście dobry budżet to jest praca wielu ludzi, praca przede wszystkim Wydziału Finansów, 

starostwa powiatowego, kierowników i dyrektorów jednostek powiatu śremskiego, Zarządu i 

oczywiście komisji i Rady Powiatu. Także przy tej okazji wszystkim bardzo dziękuję. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.  

 

Ad 6f. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowania wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu. 

 

Autopoprawki zostały przyjęte przez Radę Powiatu (15 głosów za). 

 

Na salę sesyjną wszedł Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Śremie  

Tomasz Kierzek. 

 

Ad 6g. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
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Ad 6h. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Klubów. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LIX/399/2023 w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok (15 głosów za) została 

podjęta przez Radę Powiatu i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski złożył gratulacje Staroście, Zarządowi Powiatu 

Śremskiego oraz pani Skarbnik. Podziękował w imieniu radnych i mieszkańców naszego powiatu 

za skonstruowanie takiego budżetu. 

  

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że: „Ja również bardzo dziękuję Panu 

Przewodniczącemu, Państwu za udział i współpracę w tej kadencji. Wiadomo, że ta kadencja się 

powoli kończy, ale na pewno do końca tej kadencji ta współpraca myślę będzie bardzo dobra, 

zresztą tak jak zawsze. Bo nie tylko w tej kadencji, ale w ubiegłej kadencji ceniłem sobie tę 

współpracę z wszystkimi radnymi bez wyjątku tak, żeby nikt nie odczuł, że jakby jego cele są 

ignorowane, no bo każdy radny gdzieś reprezentuje część terenu. Oczywiście my tu jako zarząd 

musimy patrzeć na całość powiatu, ale wiadomym jest, że każdy z Państwa ma w danym rejonie 

pewne projekty i pewne oczekiwania. Ja zawsze starałem się, aby te oczekiwania Państwa spełnić. 

Dziękuję bardzo.” 

 

Starosta Zenon Jahns opuścił Salę Sesyjną 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

Uchwała nr LIX/400/2023 zmieniająca uchwałę budżetową na 2023 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (14 głosów za) i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 rok. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że zmiany w WPF dotyczą dostosowania 

wartości prognozy na rok 2023 do zmian kwot dochodów i wydatków, które się dokonały w 

okresie od dnia 24 listopada 2023 r. do dnia 15 grudnia bieżącego roku wraz z autopoprawkami, 

które stanowią załącznik nr 15 do protokołu. Pełen zakres zmian obrazuje załącznik nr 1. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

  

Uchwała nr LIX/401/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 rok została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie powierzenia Samorządowi Województwa 

Wielkopolskiego prowadzenia zadania publicznego. Poinformował, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji budżetu. Następnie otworzył dyskusję i 

poprosił o zgłaszanie pytań.  
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Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LIX/402/2023 w sprawie powierzenia Samorządowi Województwa Wielkopolskiego 

prowadzenia zadania publicznego. została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie „Powiatowego Programu zapobiegania przestępczości 

oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2024-2027 dla powiatu 

śremskiego”. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, przez panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LIX/403/2023 w sprawie „Powiatowego Programu zapobiegania przestępczości oraz 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2024-2027 dla powiatu śremskiego”. 

została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za) i stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
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Ad 11.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2024 r. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty, przez panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr LIX/404/2023 w sprawie Rocznego Programu współpracy Powiatu Śremskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2024 r. została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za) i stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.  

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2024 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Uchwała nr LIX/405/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2023 rok została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (14 głosów za) i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy 

społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2024 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr LIX/406/2023 w sprawie przyjęcia pracy Komisji Zdrowia, Pomocy społecznej oraz 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2024 rok została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie 

(14 głosów za) i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Rekreacji na 2024 rok.  

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Uchwała nr LIX/407/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji na 2024 rok została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (14 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radni nie zgłosili głosów.     

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że chciał pogratulować Pani Skarbnik sprawnej pracy przy 

budżecie. Dodał, że kiedy obejmowała ona to stanowisko był pełen obaw. Niemniej jednak te 

obawy udało się jej rozwiać. Stąd składa Pani Skarbnik gratulacje. 

Radny powiedział, że na ulicy Zamenhofa malowane są pasy dlatego chciałby dowiedzieć się 

kiedy będą zakończone prace. 

 

Wicestarosta Piotr Ruta odpowiedział, że na ulicy Zamenhofa tak jak Pan radny słusznie 

zauważył są malowane pasy, wszystkie odbiory porobione i prawdopodobnie w poniedziałek 

nastąpi otwarcie. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik dodała, że na pewno ten odcinek drogi zostanie otwarty 

w najbliższy poniedziałek o godz. 9.30. 

 

Nie zgłoszono więcej głosów.  

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji 

odbędą się 25 stycznia natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 26 stycznia. 

 

Przewodniczący powiedział, że Wojewoda Wlkp. przesłał zarządzenie w sprawie ustalenia liczby 

radnych wybieranych do rad gmin i rad powiatów w województwie wlkp. w wyborach 2024 r., w 

którym określił, że dla naszego powiatu nie zmieniła się liczba  radnych do następnych wyborów 

samorządowych, które odbędą się w kwietniu. Nadal pozostajemy przy 17 radnych i trzech 

okręgach, które na pewno zostaną inaczej podzielone.   

Podsumowując wczorajsze komisje i wypowiedzi Pani Sekretarz, Gmina Brodnica zostanie 

dołączona do innego okręgu.  Gminy Książ Wlkp. i Dolsk będą stanowiły okręg nr 1. Natomiast w 

jaki sposób zostaną podzielone dwa pozostałe okręgi toczą się rozmowy w gminie. 

Nie wiadomo czy Gmina Brodnica zostanie dołączona do okręgu nr 2, który stanowią Jeziorany, 

czy do okręgu nr 3, który stanowi stare miasto i miejscowości Gminy Śrem. 

 

Powiedział, że reprezentował radnych na przysiędze w Śremie Batalionu Chemicznego. 

 

Zaprosił wszystkich na obchody 105. Rocznicy Powstania Wielkopolskiego, które każdego roku 

są bardzo uroczyste. 
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Przewodniczący powiedział że, święta to zawsze jest okres bardzo rodzinny dlatego życzy 

wszystkim spędzenia ich w gronie rodzinnym oraz spokoju. 

Życzył przede wszystkim zdrowia, pomyślności na święta i w nowym roku, który jest też rokiem 

wyborczym, ale przede wszystkim spokoju i wzajemnej życzliwości. 

 

Na salę sesyjną wszedł Starosta Zenon Jahns. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że w imieniu Zarządu, życzy Wszystkim zdrowych i 

spokojnych świąt, ciepłej i rodzinnej atmosfery, radości, miłości, wesołych świąt. 

 

Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie przywitał 

wszystkich bardzo serdecznie.  Powiedział, że chciał się pożegnać, ponieważ w dniu 2 stycznia 

2024 r. przechodzi na zaopatrzenie emerytalne chciałby podziękować bardzo serdecznie za 

wszystko za pięć lat współpracy. Panu Przewodniczącemu za przychylność. Panu Staroście, 

również złożył wielkie podziękowania. Dodał, że „ dziękuję, że Pan jakby najpierw sprawdził, a 

potem ocenił moją osobę.” 

 

Poinformował, że pozostawia ochronę przeciwpożarową powiatu śremskiego w bardzo dobrym 

stanie. Z największych osiągnięć zakupiono 5 samochodów na teren powiatu śremskiego jak 

również te wszystkie drobne rzeczy, które pojawiały się w jednostkach Ochotniczej Straży 

Pożarnej czy Państwowej Straży Pożarnej. 

 

Powiedział, że życzy samych pomyślności w związku z nadchodzącymi świętami, ciepła 

rodzinnego, wszystkiego co najlepsze, wesołego kolędowania, dużo uśmiechu. 

 

Powtórzył, że  dnia 2 stycznia 2024 roku odchodzi na zaopatrzenie emerytalne, ale pozostaje w 

Śremie więc być może uda się spotkać przy okazji pewnych działań. Jeszcze raz podziękował i 

wręczył każdemu pamiątkowy upominek.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że bardzo dziękuje. Dodał, że Pan 

komendant nie odmawiał pomocy, odbierał zawsze telefony i współpraca była bardzo dobra, 

rzetelna, merytoryczna. 

 

Przewodniczący podziękował również w imieniu uczniów szkół, przedszkoli, z którymi pan 

Komendant bardzo dobrze współpracował. Poprzez np. organizowane wycieczki do straży 

pożarnej żeby pokazać dzieciom zabezpieczenie przeciwpożarowe, ochronę, bezpieczeństwo po 

prostu jak to wszystko działa. 

Dziękujemy bardzo. 

 

Życzę Panu w imieniu wszystkich radnych na tym odcinku emerytalnym żeby Pan tam jeszcze 

działał, ponieważ jest Pan osobą młodą, która nadal na pewno będzie aktywna i cieszymy się 

bardzo, bo kształci Pan również naszą młodzież. 

Dziękujemy Panu pięć lat pracy. 

Bardzo dziękujemy. 
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Starosta Zenon Jahns powiedział, że przyłącza się do podziękowań i życzeń Pana 

Przewodniczącego rady. Podziękował za pięć lat zabezpieczenia powiatu, jeżeli chodzi o ochronę 

przeciwpożarową i wiele innych bo tych zadań natworzyło się mnóstwo. 

Ponadto Starosta powiedział, że „dziękuję również za taką osobistą współpracę pomiędzy nami 

oczywiście w ramach służby, w ramach mojej funkcji i Pana jako komendanta. Będę dobrze 

wspominał te lata. Nigdy nie mieliśmy tu żadnych problemów, czy to personalnych, czy 

zadaniowych. Także te lata były dobre i za te pięć lat Panu dziękuję. Oczywiście wiem, że 

będziemy jeszcze gdzieś tam się na styku spotykać, bo przecież tak jak Pan Przewodniczący 

mówił, Pan Komendant nie jest osobą w wieku emerytalnym oczywiście tylko od strony służby, 

ale wiekowo, to jeszcze przed komendantem myślę, wiele pracy, ale już tak bardziej na luzie. 

Wszystkiego dobrego i dziękuję.” 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął LIX 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1243. 

 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak 

 

  

 

 


